



Divisionspatruljemøde Randellsborg division.

Dagsorden og Referat

Dato: 29-01-202

Referent: Pernille

Deltagere: Susanne, Cecilie, Pernille, Benjamin og Henrik

Afbud: Mads og Inger

Pkt.	Beskrivelse	Beslutninger og opgaver	Oplæg/ Ansvarlig
1.	Siden sidst/seneste rygter Hammershøj skal have ny bestyrelsesformand. Har søgt fonde til grejbank, alt fra soveposer til gryder mv. effekter kan ses på hjemmesiden. 2. Randers kunne godt bruge flere ledere. Alle 4 grene har møde samme dag, men med differentieret tidsrum. NEG er færdige med at bygge om. Henrik har været på besøg hos Sønderhald Trop. Ny Vorup Gruppe/ Randers syd: Navnet er ikke helt på plads. Der er afholdt det første familiespejder møde. Det bliver familie spejder, uanset aldersgruppe med fokus på børn leder børn. Man vil forsøge med betalt markedsføring til næste arrangement. Voksenspejd, vil også blive et fokus, men fortsat fokus på at vi er et børne og ungdoms korps, så det forventes at de bidrager til gruppen. Gruppen har fået noget materiale fra en gruppe der er lukket i en anden division.	 Henrik - kontakter Lissy og tilbyder support.	Alle
2.	Budget for 2024 Budget blev gennemgået og rettelser aftalt. Tilføjelser Beach flag til divisionen og udlån – 3.000 DKK Divisionen betaler Henriks træklatre forsikring, såfremt gruppen ikke gør det.	 Pernille - retter til og sender regnskab og budget til Bo for revision.	Pernille
3.	Randers Spejdermuseum og Vissinghytten – Status Spejdermuseum: Henrik har været til 2. bestyrelsesmøde. Der er valgt ny formand og kasserer. Foreningen nedlægger sig selv til februar 2025, som forening. Divisionen overtager effekter og		Henrik





Divisionspatruljemøde Randellsborg division.

	<p>evt. leje af lokalet. Det vil blive videreført som en samling. Evt. som udstilling med andre aktører, eks. Spejder sport. Bibeholder man lokalet kunne evt. møder med få deltagere afholdes der nede.</p> <p>Fra marts 2023, bliver åbningstider ændret således at der er åben en lørdag om måneden. Der kan fortsat åbnes for Grupperne om aften.</p> <p>Vissing: Der er underskrevet salgsaftale, pr. 1.2. burde den være solgt. Fra 1.2.25, begynder de at afdrage på købet over 20 år. De indbetaler hver md., der skal ikke sendes regning.</p> <p>Vissing udvalget nedlægges og aktiver overføres til divisionen.</p>		
4.	Divisionsakademi 1.modul var ledelseskursus. Da alle havde deltaget i ledelseskursus tidligere, var der ikke meget ny læring. Men nye input fik de med. B.la. lidt mere opmærksomhed omkring udviklingsplanen. Hvordan man kan give udviklingsplanen mere fokus og være mere konkret. Ser frem til de næste moduler.		Henrik
5.	KRM 23 Fællesspisning lørdag aften, er et godt tiltag også med drikkevare betalt af divisionen. Møde søndag morgen. Er fint vi gennemgår valg og stemmer, det giver også for nye deltager et godt indblik i hvordan søndagen kommer til at forløbe. Messenger gruppe er fint.		Henrik
6.	Grupperådsmøder 2024 Divisionen har ikke modtaget indkaldelser til grupperådsmøder. Henrik skriver til Gruppelederne at divisionen gerne vil på besøg.	Henrik - kontakter gruppeleder. Cecilie og Henrik - forsøger at deltage i grupperådsmøder.	Henrik
7.	Gruppeledermøde Cecilie og Henrik holder gruppeledermøde d. 12.02. kl. 19.00 hos NEG.		Henrik
8.	Divisionsrådsmøde 25.5. kl. 9.00 -12.00 Natur centret hvis muligt – Henrik.	Henrik - kontakter Natur Centret.	Henrik





Divisionspatruljemøde Randellsborg division.

	<p>Inc. Vissinghytten (repræsentantskabsmøde) og spejder museet.</p> <p>Vi har et møde inden, hvor vi kan planlægge de sidste detaljer.</p> <p>På valg:</p> <p>Henrik: modtager genvalg</p> <p>Pernille: modtager genvalg</p> <p>Susanne: modtager genvalg</p> <p>Cecilie: modtager genvalg</p> <p>Benjamin: modtager valg</p> <p>Ingrid: ???</p> <p>Bo (Revisor): Pernille spørger Bo</p> <p>Ikke på valg:</p> <p>Mads:</p> <p>Divisionens Udviklingsplan</p>		
9.	<p>Fælles arrangementer</p> <p>Mini/Mikro dag: d. 25.2. I Nordisk dyrepark</p> <p>Divisionsturnering:</p> <p>Mikro/mini/ junior – fælles divi. 12. – 13.4. Løvenholm hytten.</p> <p>Trop – 26. – 28.4. Sønderhald.</p> <p>Planlægningen er i gang af begge divisionsturneringer.</p> <p>Fælles mini/mikro møde: 5.3.24 hos NEG.</p> <p>Troppen – Mercur løb 7.3.</p>		Henrik
10	<p>Kurser i/for divisionen</p> <p>Korpsets kurser:</p> <p>KLE 24 (28-30/4 på Stevninghus og 27-29/9 På Houens Odde)</p> <p>Reklamere på grupperådsmøderne.</p> <p>Ledelseskursus for Randellsborg:</p> <ul style="list-style-type: none">- Weekend (fredag – Søndag)- God mad.- Udviklingspenge fra budgettet- Oktober 2024.	<p>Henrik og Cecilie - reklamerer for kurser på grupperådsmøderne.</p> <p>Cecilie - Ledelseskursus i Randellsborg</p>	Henrik





Divisionspatruljemøde Randellsborg division.

	<ul style="list-style-type: none">- Ca. 15 deltagere.- Cecilie rækker ud. <p>Vores egne kurser? (støtte fra korpset):</p> <p>Korpset vil gerne have flere decentrale kurser. Invitere vi evt. folk ude fra, vil korpset gerne støtte økonomisk.</p> <ul style="list-style-type: none">- Vi kunne godt tænke os at afholde korte kurser, af en aftens varighed.- Fokus fællesskabende aktiviteter.- Med invitation +15 også bestyrelse er velkommen.- Hverdagsaften- Cecilie laver kursus 18.3.- Træ klatrer kursus/aften (ikke d. 18.3.)	Cecilie – 18.03. decentral kursus i Randellsborg division.	
11	"Giv en Hånd" Kampagne <ul style="list-style-type: none">- Hvad vil vi have hjælp til- Kontakt til dem der ønsker at hjælpe <p>Punkt med på næste møde.</p>	Alle	Henrik
12	Eventuelt <p>Ny gruppe i Vorup/ Krstrup området - ønsker:</p> <ul style="list-style-type: none">- Købe 15-20 tørklæder, til udlån i første omgang. 1.600 DKK- Flyers til uddeling på møder. (Henrik kan hjælpe).- Små indkøb- Hammershøj har grejbank med mange effekter, der gerne må lånes. <p>Pandekage dag:</p> <p>Spejder Sport Randers har via City foreningen, kontaktet Cecilie om vi vil lave pandekage dag d. 13.2. kl. 10.00 – 12.00. City foreningen sørger for udgifter. Cecilies nye gruppe vil gerne påtage sig opgaven. Cecilie har spurgt gruppelederne, men ingen er vendt tilbage.</p> <p>Husk Gave til Sønderhalds jubilæum 20.4.</p>	Henrik – gave Sønderhald	
13	Næste møde: 1.5. kl. 18.00 hos Cecilie.		

